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بهبود وضعیت ناوگان حمل ونقل 

شورا
مطالبــه  همچنــان  عمومــی 
پایتخت نشینان و اعضای پارلمان 
شهری است. از این  رو مهدی چمران، رئیس شورای 
شهر تهران روز گذشــته قبل از آغاز نود و پنجمین 
جلسه در جمع خبرنگاران به این موضوع اشاره کرد 
و گفت: »اورهال )تعمیر اساسی( حدود 500دستگاه 
اتوبوس از ماه های قبل شــروع شده بود و اکنون در 
مراحل پایانی هستند و امیدواریم تا پایان مهر وارد 
نــاوگان اتوبوســرانی شــوند. همچنیــن حدود 
100دستگاه اتوبوس نو )80درصد منابع خرید آنها 
توسط دولت و 20درصد توسط شهرداری تأمین شده 
است( در پارکینگ شرکت اتوبوسرانی قرار دارد که 
باید شماره گذاری شــوند و انتظار داریم این اقدام 
هرچه سریع تر پیگیری و انجام شود تا با ورود آنها به 
چرخه خدمت رســانی اندکی از کمبودهای ناوگان 

حمل ونقل عمومی تهران جبران شود.« 
پرویز ســروری، نایب رئیس شورای شهر تهران هم 
پس از اتمام جلســه در جمع خبرنگاران حاضر شد 
و به  ضرورت حمایت دولت از شهرداری برای بهبود 
وضعیت حمل ونقل عمومی تأکیــد و عنوان کرد: 
»دولت مساعدت هایی در حوزه حمل ونقل عمومی 
تهران دارد که امیدواریم با استفاده بهینه از ظرفیت ها 
موضوع افزایش جابه جایی مسافر و توسعه خطوط 

مترو محقق شود.«
به گزارش همشهری، بررسی لایحه الحاق یک بند 
به تبصره۳ ماده واحده مصوبه بودجه ســال1۴01 
شهرداری و اعطای مجوز به شهرداری تهران برای 
انتشــار ۳500میلیارد تومان اوراق مالی – اسلامی 
برای اجرای طرح های حمل ونقل عمومی، مهم ترین 
دستور جلسه دیروز شورای شهری ها بود که میثم 
مظفر در توضیح این لایحه و ضــرورت بند الحاقی 
گفت که پس از بررسی این لایحه در کمیسیون های 
برنامه وبودجه، حمل ونقل و عمران، محل هزینه کرد 
اوراق مالی و اسلامی مشخص شد. به  گفته این عضو 
کمیســیون برنامه وبودجه در بودجه امسال مجوز 
صدور 2200میلیارد تومان اوراق مشارکت مصوب و 
در بودجه سال1۴02 هم ۳500میلیارد تومان برای 
توسعه حمل ونقل عمومی پیش بینی  شده است که 
براساس بند الحاقی از مبلغ موردنظر )۳500میلیارد 
تومان(، 2100میلیارد تومان برای تکمیل خطوط 
۳، ۴، 6 و 7، 500میلیارد تومان برای توسعه مترو و 
900میلیارد تومان هم برای توسعه و نوسازی ناوگان 

اتوبوسرانی اختصاص  داده  شده است. آنطور که مظفر 
عنوان کرده: »50درصد اصل و سود اوراق مشارکت 
از ســوی دولت و 50درصد هم توســط شهرداری 
پرداخت می شود و این یک فرصت است که شهرداری 
تهران می تواند از آن برای بهبود وضعیت حمل ونقل 
عمومی اســتفاده کند.« این الحاقیــه درنهایت با 

20رأی تصویب شد.

حسابرسی مالی 1402، توسط 25حسابرس
طرح تعیین حسابرســان برای سال1۴02 دستور 

جلسه دیگر شــورای شــهر تهران بود که محمد 
آخونــدی در جریــان بررســی آن با بیــان اینکه 
حسابرســان 1۴01 کار حسابرسی مالی واحدهای 
تابع شهرداری تهران را آغاز کرده اند و تا پایان سال 
گزارش حسابرسان در صحن شورا قرائت می شود، 
گفت: »با توجه  به حجم بــالای کارهای مالی، برای 
نخستین بار تعداد حسابرسان سال1۴02 را افزایش 
داده ایم و 25 شرکت انتخاب شده اند. چرا که با این 

اقدام کارها با سرعت و کیفیت انجام می شود.« 
در پایان اعضای شورای شــهر تهران با حسابرسان 

تعیین شده، موافقت کردند.

پایش هوشمند ساختمان های بیش از 5هزار متر
در جلسات گذشته لایحه تعیین نرخ بهای خدمات 
پایش هوشمند ساختمان در شــورای شهر تهران 
تصویب شد. براســاس این مصوبه ســاختمان ها 
به صورت داوطلبانه به این سامانه متصل می شدند، 
اما در جلســه دیروز مهدی چمران پیشــنهاد داد 
تمامی ساختمان های مسکونی بالای 5هزار متر و 
سایر ســاختمان ها با متراژ بالای 2هزار متر به این 
سامانه متصل شوند. در نهایت اعضای شورای شهر با 

این پیشنهاد موافقت کردند. 

سفرهای خارجی آورده های خوبی دارد
در جلسه دیروز شــورا، مهدی اقراریان از سفرهای 
خارجی مدیران شــهرداری تهران انتقــاد کرد و 
خواستار شفاف سازی  شــد و لطف الله فروزنده هم 
در پاسخ به رئیس کمیســیون نظارت و حقوقی با 
بیان اینکه سفر من به روســیه با تأکید معاون اول 
رئیس جمهور بوده است، گفت: »هیچ کس ولع سفر 
خارجی ندارد و ســفرها تنها به اجبار و الزام صورت 
می گیرد. نباید به گونه ای با افکار عمومی سخن گفت 
که مردم فکر کنند ما دائما به ســفر می رویم. ما به 
اندازه شما دغدغه داریم که هزینه ها به درستی خرج 
شود و اگر سفری صورت می گیرد، قطعا آورده های 

خوبی دارد.«

اتوبوسهاینودرصفشمارهگذاری
رئیس شورای شهر تهران خواستار تعیین تکلیف 100دستگاه اتوبوس داخل پارکینگ شرکت اتوبوسرانی شد

 آشنایی بیشتر نسل آینده ساز 
با میراث تاریخی تهران

برای آشتی و انس آینده سازان با تاریخ و فرهنگ غنی 
تهران باید اقداماتی صورت گیرد 

هفته تهران مانند همه مناســبت های 
ملی و مذهبی، بهانه ای اســت تا به این 
موضوع)تهران و ظرفیت هایش( بیشتر 
توجه و پرداخته شود. این هفته فرصت 
مناسبی است تا از طریق اطلاع رسانی و آگاهی بخشی افکار 
عمومی، شهروندان را با جاذبه ها و ویژگی های تاریخی، بومی، 
میراث فرهنگی و... بیشتر آشــنا کرد. در این میان کودکان 
و نوجوانان که آینده سازان کشور هســتند، سهم بیشتری 
دارند؛ چراکه این روزها آنها)کودکان و نوجوانان( به واسطه 
فضای مجازی با رویدادهای سایر کشــورها آشنا شده اند و 
از فرهنگ خــود فاصله گرفته اند. قطعا برای آشــتی و انس 
آینده ســازان)کودکان و نوجوانان( با تاریخ و فرهنگ غنی 
تهران باید اقداماتی صورت گیــرد و از هفته تهران می توان 

برای رقم زدن این اتفاق استفاده کرد. 
مجموعه شــهرداری تهــران می تواند بــا تمهیداتی مانند 
پیش بینی تخفیف برای بازدید از اماکــن تاریخی و... ارائه 
خدمات در حوزه گردشــگری را به گونه ای مدیریت کند تا 
خانواده ها، نوجوانان و کودکان و به طورکلی همگان بتوانند 
از این امکانات بهره مند شوند.  با این اقدام از یک سو اطلاعات 
شهروندان درخصوص میراث و تاریخ تهران افزایش می یابد و 

از سوی دیگر حال خوب برای مردم ایجاد می شود. 
ســتاد میراث فرهنگی و گردشگری شــهرداری تهران در 
حوزه معرفی مکان های تاریخی و گردشــگری فعال است و 
از هر فرصتی برای برگزاری تورهای گردشــگری از اماکن 
تاریخی پایتخت استفاده می کند. در کمیته میراث فرهنگی 
و گردشگری شورای شهر تهران هم پیگیر تشکیل سازمان 
گردشگری هســتیم تا از این طریق، هم تحولاتی در رونق 
گردشــگری تهران رخ دهــد و هم شــاهد یکپارچگی در 

سیاستگذاری های مرتبط با حوزه گردشگری باشیم. 
سال گذشته هفته تهران با ایام صفر مصادف شد و نتوانستیم 
از این فرصت برای اجرای رویدادها و جشــنواره ها استفاده 

کنیم.
امســال موقعیت خوبی اســت تا در هفته تهران از طریق 
برگزاری رویدادها و جشنواره ها، نشــاط اجتماعی در شهر 
ایجاد شود. اگرچه متأسفانه اخیرا شرایطی در تهران به وجود 
آمده که رویدادهای جمعی را دســتخوش تغییرات کرده و 
جای اجرای برنامه ها و رویدادهای فرهنگی این روزها خالی 
است. ضرورت دارد شــهرداری تهران در فرصت باقی مانده 
با اطلاع رســانی درســت، اقداماتی انجام دهد تا مردم در 

برنامه های هفته تهران شرکت و از آنها بهره مند شوند.

سیدمهدی صباغ
شهردار منطقه 15تهران

جشنواره غذای اقوام ایرانی، چهارشنبه 
هفتــه جــاری از ســاعت1۳ در کوشــک 
تاریخــی امیرســلیمانی با حضــور بانوان 
ســراهای محله منطقه برگزار می شــود. 
برپایــی نمایشــگاه عکــس، برپایــی تــور 
فتوواک با حضور عکاسان علاقه مند به 
گردشــگری، برپایی مراســم بزرگداشت 
روز حافظ، اجرای ســرود و دکلمه خوانی 

از برنامه های این روز است.

نقل قول خبر

عدد خبر

علیرضا نادعلی؛ سخنگوی شورای شهر تهرانیادداشت

شــهردار منطقــه 1۳تهــران از رســیدگی 
به فضای ســبز داخل و پیرامون مدارس 
در بــازه زمانــی یک ماهــه خبــر داد. 
محمدهادی  علی احمدی گفت: »بیش 
از ۲۰۰۰مترمربع از فضاهای ســبز مراکز 
آموزشی سطح منطقه بازپیرایی و مرمت 
و بیش از ۳۰ مدرسه در نواحی چهارگانه 
ازخدمــات اداره فضــای ســبز بهره منــد 
شدند. همچنین بیش از 1۶۰۰نفرساعت 
آموزش دانش آموزی کاشت بذر و قلمه 
و نگهداشت گیاهان توسط کارشناسان 

صورت گرفته است.« 

2000
مترمربع

معــاون ورزش بانــوان ســازمان ورزش 
شــهرداری تهران از برگــزاری رقابت های 
ویژه بانــوان معلول و جانباز شــهر تهران 
در 15رشــته خبر داد و گفــت: »به زودی 
این رقابت هادر مناطق ۲۲گانه پایتخت 
برگــزار می شــود.« به گفتــه مرجــان 
میرزایــی، ایــن مســابقات از امــروز 
1۸مهرماه در مناطق ۲۲گانه شهر تهران 
استارت می خورد و تا 1۲ آذر ماه به پایان 

خواهد رسید.

15
رشته ورزشی

تذکرات
اعضای پارلمان شهری در جلســه دیروز مطالبی را از کاهش زمان صدور پروانه تا توجه به نشاط 

کودکان در قالب تذکر بیان کردند.
  مهدی چمران: صدور پروانه ساختمان در کمترین زمان ممکن، مطالبه درستی است و همواره در شورا 
به این موضوع پرداخته شده است و شهرداری تهران هم تلاش خود را در این باره انجام داده، اما موضوع 

شفاف و روشنی درباره چگونگی صدور و مدت پروانه ارائه نشده که همچنان نیازمند بررسی است.
  ناصر امانی: موافق کمک شهرداری به طرح ملی مسکن هستیم و حتما موافقیم که پروانه را صادر 
و هزینه آن را در مطالبات بین خودش و دولت حساب کند، اما می گوییم اصول اولیه شهرسازی در 
این مسئله مهم رعایت شود. اطلاعاتی که ما داریم حکایت از آن دارد که این اصول در برخی موارد 

رعایت نشده است.
  مهدی اقراریان: در هفته کودک قرار داریم و ضرورت دارد تدابیری برای نشاط و شادی کودکان در 

شهر اندیشید. نیاز است فضای بوستان ها برای تفریح و بازی آنها مناسب سازی شود.
  جعفر بندی شربیانی: سازمان آتش نشانی براساس وظیفه ذاتی در راستای ایمنی ساختمان ها 
اقدام به صدور ضوابط و دستورالعمل هایی کرده است؛ اما نهادهای ذیربط در این حوزه به وظایف 

ذاتی خود عمل نمی کنند و موجب ساخت ساختمان های ناایمن می شوند.
  سیداحمد علوی: تشکیل سازمان گردشگری ضرورت دارد، چرا که تا وقتی این سازمان شکل 

نگیرد هر هزینه ای در این حوزه بی فایده خواهد بود.

مکث

مسعود رنجبریان
شهردار منطقه ۶ تهران

در راســتای حفــظ و صیانــت از امــلاک 
شهرداری با تلاش اداره حقوقی منطقه، 
پس از انجام کارشناسی های لازم با اخذ 
دســتور قضایــی ملــک واقــع در خیابــان 
حافــظ بــا مســاحتی بالــغ بــر ۴5۰متــر، 
عرصه و 1۸۰۹ متر اعیان که دارای ۶ طبقه 
۳ واحدی بود بــه ارزش۷۰۰میلیارد ریال 
رفع تصرف و سند ملک به نام شهرداری 

منطقه ۶ انتقال یافت.

500دستگاه اتوبوس اورهال شده تا پایان مهرماه وارد ناوگان حمل ونقل عمومی می شود.    عکس: همشهری / علیرضا طهماسبی


